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Skrivelse angående Förskolan Linden 
 
Den 14 juni tog nämnden beslut om att återkalla huvudmannaskapet för Förskolan Linden, 
som är ett litet föräldrakooperativ på Norrmalm. Grunden för beslutet var bland annat att 
förskolan uppgavs vara på väg att gå i konkurs. 
 
I samtal med representanter för förskolan har en annan utsaga framkommit som talar för att 
ekonomin är stabil. De uppger även att det gick över ett år från dess att tillsynen ägde rum 
tills beslutet fattades, samt att de under denna tid inte delgetts någon information om att ett 
beslut i denna riktning var på gång.    
 
 
Mot bakgrund av ovan önskar vi ställa följande frågor till förvaltningen: 

1. När inkom det ekonomiska underlag som låg till grund för beslutet att återkalla 
godkännande av huvudmannaskap?  
 

2. Har Förskolan Linden delgetts någon information om att ett beslut av denna karaktär var 
nära förestående? 
 

3. Har förskolan getts någon möjlighet att inkomma med kompletteringar inför det att 
beslutet fattades? 

 
4. Är det vanligt förekommande att tiden mellan tillsyn och eventuellt beslut om återtagande 

av huvudmannaskap uppgår till över ett år?  
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